



Courtoisie – Confirmation de révocation d'un agent de brevets
Courtesy – Acknowledgment of Revocation of Patent Agent

GOWLING WLG (CANADA) LLP

Bentall 5
2300 - 550 Burrard Street
P.O. Box 30
VANCOUVER British Columbia V6C 2B5

Détails de la lettre

Letter Details

Date de la lettre 2021-01-15
Letter Date:
N° de la demande/brevet 2,839,383
Application/Patent N°
No de référence V814631CA
Reference No:

Lettre reçue/Letter Received: 2020-12-31
Date de dépôt/Filing Date: 2012/01/12
Demandeur(s) ou Breveté(s)/Applicant(s)
or Patentee(s): CONCENTRIC AG CORPORATION
Inventeur(s)/Inventor(s): BYWATER-EKEGARD, MARGARET; FITZSIMMONS,
ANANDA
Titre de l'invention/Title of invention: MICROORGANISM-CONTAINING COMPOSITION FOR
BIOMEDIATION AND AGRICULTURAL USE

Cette lettre vise à confirmer que le Bureau des brevets a reçu l'avis révoquant la nomination de l'agent de brevet, pour la demande de brevet ou le brevet susmentionné. La révocation était conforme aux exigences stipulées dans les *Règles sur les brevets*.

This letter is to confirm that the Patent Office has received the notice revoking the appointment of the patent agent in respect of the above-named patent application or patent. The revocation was compliant with the requirements set out in the *Patent Rules*.

Si un nouvel agent de brevets a été nommé, toutes les communications écrites concernant la demande de brevet ou le brevet susmentionné seront envoyées à ce nouvel agent nommé. Si aucun nouvel agent de brevets n'a été nommé à l'égard de la demande ou du brevet, toutes les communications écrites concernant la demande de brevet ou le brevet susmentionné seront désormais envoyées au demandeur ou au breveté. Si la nomination d'un nouvel agent de brevets est nécessaire, un avis distinct sera envoyé au demandeur.

If a new patent agent has been appointed, all written communications regarding the above-named patent application or patent will be sent to the new appointed agent. If no new patent agent has been appointed in respect of the application or patent, all written communications regarding the above-named patent application or patent will now be sent to the applicant or patentee. If the appointment of a new patent agent is required, separate notice will be sent to the applicant.

Pour de plus amples renseignements concernant cette lettre, veuillez consulter le

For more information regarding this letter, please refer to the *Manual of Patent Office Practice*

Recueil des pratiques du Bureau des brevets
(RPBB) accessible au canada.ca/brevets ou
téléphoner au 819-956-7049.

(MOPOP) at Canada.ca/patents or phone 819-
956-7049.